



Pricelist valid from June 1st 2024
 Preisliste gültig ab dem 01.Juni 2024

	Basic Handling	Towing
MTOW in KG		
0 - 5.700 kg and helicopter	190,00 €	95,00 €
5.701 - 13.000 kg	295,00 €	120,00 €
13.001 - 20.000 kg	495,00 €	120,00 €
20.001 - 30.000 kg	595,00 €	150,00 €
30.001 - 40.000 kg	770,00 €	150,00 €
> 40.001 kg	960,00 €	150,00 €
Sunday and public holiday	25%	
Split Handling	25%	
Lavatory Service	140,00 €	
Potable Water	110,00 €	
GPU per 30min	80,00 €	
Ice Cubes per 2kg	10,00 €	
Coffee per litre	15,00 €	
Hot water per litre	10,00 €	
Disbursement	15%	
Hangar	on request	

All prices without VAT.
 Alle Preise ohne Mehrwertsteuer.

Basic handling fee is charged for general services related to aircraft handling. This includes marshalling in and on the apron, crew transport between the aircraft and the GAT, use of the GAT and the crew lounge as well as the Wi-Fi network.

Für die allgemeinen Dienstleistungen in Zusammenhang mit der Abfertigung von Luftfahrzeugen wird ein Basis Handling Entgelt berechnet. Dieses beinhaltet das Einwinken und Abparken auf dem Vorfeld, den Crew Transport zwischen Luftfahrzeug und GAT, die Nutzung des GAT und der Crew-Lounge sowie dem W-LAN Netzwerk.

TRIWO Airport Services GmbH
 Location: Sonderflughafen Oberpfaffenhofen EDMO
 Claude - Dornier - Str. 1, 82234 Wessling
 +49 8153 8817 787
 ops.edmo@triwo.de

Disbursement fee: A fee charged by TRIWO Airport Services GmbH for paying expenses on behalf of a customer. These expenses may include, for example, airport fees or other costs charged by third parties that the service provider pays first before passing them on to the customer.

Disbursement fees are essentially administrative costs charged for advancing these payments and the associated processing.

Disbursement Fee: Eine Gebühr, die von der TRIWO Airport Services GmbH für die Bezahlung von Ausgaben im Namen eines Kunden erhoben wird. Diese Ausgaben können beispielsweise Flughafengebühren oder sonstige Kosten umfassen, die von Dritten in Rechnung gestellt werden und die der Dienstleister zunächst bezahlt, bevor er sie an den Kunden weitergibt.

Disbursement Fees sind im Wesentlichen Verwaltungskosten, die für das Vorstrecken dieser Zahlungen und die damit verbundene Bearbeitung berechnet werden.

TRIWO Airport Services GmbH
Location: Sonderflughafen Oberpfaffenhofen EDMO
Claude - Dornier - Str. 1, 82234 Wessling
+49 8153 8817 787
ops.edmo@triwo.de